
Thank you for signing up "2024 NUST Agricultural Career Exploration"! 

Below is the remittance information for the deposit of NT$1,000.  

Please wire the deposit before 11:59 pm, July 31 .  

 

◇ Remittance Information 

(1) Account Name: 國立中興大學校務基金 401 專戶 

(2) Bank Codes: 007 

(3) Account Number: 415224 + The last 8 digits of your cell phone number. 

Example: your cell phone number is 0912345678, then take 12345678. 

   The account number is “41522412345678”  

 

◇Complete the registration 

To complete the registration , please pay the deposit. We will send a confirmation 

letter to participants who complete the registration. 

If you do not receive a confirmation letter within 5 working day, please send an email 

to us. 

 

◇ Cancel the registration 

If you want to cancel the registration, please reply the email to cancel. 

If you cancel after July 31, the deposit will not be refunded 

 

◇ Contact 

Ms. Chang 

nustnchu@dragon.nchu.edu.tw 



謝謝您報名 2024 年臺國大農業文化探索活動！ 

以下為保證金 1000 元的匯款方法，請於 2024 年 7 月 31 日 11:59 p.m.前匯款完

畢。 

 

◇匯款資訊 

(1) 戶名：國立中興大學校務基金 401 專戶 

(2) 銀行代號：007 (如果使用臨櫃匯款，請填寫 007-4016) 

(3) 帳號：415224+所屬手機後 8 碼 

  範例：假設同學手機為 0912345678，後 8 碼為 12345678。 

  匯款帳號為 41522412345678 

 

◇報名完成 

保證金繳交完畢後才算完成報名，中興大學將於確認款項後，寄送確認信至完成

報名者之電子信箱。 

若於 5 個工作天內未收到相關信件，請盡速聯繫我們。 

 

◇取消報名 

若欲取消報名，也請來信告知。7 月 31 日後取消者，不退還保證金。 

 

◇聯絡資訊 

張小姐 

nustnchu@dragon.nchu.edu.tw 

 


